



Taixing Waterfall Trail

The Taixing Waterfall Trail measures 700 meters in length with a 130-meter difference in elevation. This was once a path used to connect tea plantations. The trail passes through the Aye River Gorge, as well as through a forest. About midway are observation platforms from which to view the magnificent Aye Waterfall, as it flows into deep pools. At the end of the trail is a space designed for relaxing and enjoying tea.



太興飛瀑步道
Taixing Waterfall Trail

食 / 住 / 體驗 Food / B&B / Experience

- 驪露茶居 (合法民宿) 05-2571872
Look Tea House B&B
- 草本傳奇 (草本體驗) 0933-359359
Herb Legend Herb Garden
- 華姐野菜舖子 (無菜單料理) 0912-752391
Huajie Wild Mountain Vegetable Restaurant
- 太興社區發展協會 (步道解說)
Taixing Community Development Association
T : 05-2571366 F : 05-2571737



阿里山新印象
A Brand New Image of Alishan



阿里山林業鐵路時刻表
Alishan Forest Railway Branch
Timetable



阿里山國家風景區
Alishan National Scenic Area



阿里山 Easy Go
更多阿里山旅遊商品
More travel merchandise



交通資訊 Traffic information

1. 搭乘阿里山森林鐵路：於梨園寮車站下車，往驪露茶居民宿方向，行走嘉151-1縣道至2.2K處

2. 自行開車

路線一：自太平三十六彎上山，行走162甲線道轉嘉154縣道，往驪露茶居民宿方向，行走嘉151-1縣道至2.2K處

路線二：自文峰遊客中心166縣道上山，轉嘉154縣道，往驪露茶居民宿方向，行走嘉151-1縣道至2.2K處

1. Take the Alishan Forest Railway: get off at the Liyuanliao Station, go to the direction of the Lulu Tea B&B , walk Jia 151-1 County Road to 2.2K

2. Self-driving Route

(1) : From Taiping 36 bends up the mountain, walk 162 A line road to Jia 154 county road, to Lulu Tea B&B in the direction, walk Jia 151-1 county road to 2.2K Route

(2) : From 166 County Road, To Jia 154 County Road, to Lulu Tea B&B in the direction, walk Jia 151-1 County Road to 2.2K

太興村

Taixing Waterfall Trail

阿里山新印象
A Brand New Image of Alishan

阿里山林業鐵路時刻表
Alishan Forest Railway Branch
Timetable

阿里山國家風景區
Alishan National Scenic Area

阿里山 Easy Go
更多阿里山旅遊商品
More travel merchandise

交通資訊
Traffic information

第18屆公共工程金質獎 特優
18th Public Construction Golden Quality Awards
Awards of Excellence

天空飄茶香
大地處處皆茶席

太興飛瀑步道

第18屆公共工程金質獎 特優
18th Public Construction Golden Quality Awards
Awards of Excellence

交通部觀光局阿里山國家風景區管理處 廣告

Tea Experience Reservations

Scenic TEL : 0933-356466

Surrounded by Jin Xuan tea plants, experience an atmosphere in which the sky is a canopy and the ground a mat.

Stone Source TEL : 05-2571204

Next to the tea ceremony venue are stones from the Aye River once used in construction and farming by early peoples.

Withering Square TEL : 05-2571872

Tea processing plants possess an area for withering tea leaves. Here, it is possible to feel the variations in the intensity of sunlight.

Waterfall TEL : 0933-356466

After a storm, this waterfall is at its most majestic. Observe its beauty while enjoying the flavor and aroma of tea.

Riverside TEL : 0933-356466

At the tea ceremony venue next to the Aye River, experience the tranquil murmuring of the water and the wonderful coexistence of nature and tea.

Stream TEL : 0933-356466

The tea ceremony venue next to the Aye River is sometimes the target of natural cooling spray from this waterfall when it is at its most powerful.

預約茶席簡介

生元大地茶席 生元茶業 0933-356466

金萱茶樹環繞在周圍，感受以天為棚以地為席的氛圍

打石茶席 特山茗茶 05-2571204

茶席旁可見早期先民建物農作於阿葉溪鑿石取材痕跡

茶埕茶席 駢露茶居 05-2571872

製茶廠進行茶葉日光萎凋的場域，於此感受日光變化

觀瀑茶席 太興社區發展協會 0933-356466

水源充沛時期可清楚欣賞瀑布飄逸的姿態，品茶別有一番風味

臨溪茶席 太興社區發展協會 0933-356466

鄰近阿葉溪的茶席，聽溪流潺潺聲，享受大自然與茶共融的美好

飛瀑茶席 太興社區發展協會 0933-356466

鄰近阿葉溪瀑布的茶席，水勢較大時瀑布水花濺起，品茶時刻亦能感受瀑布清涼

太興飛瀑步道

飛瀑步道全程穿梭於阿葉溪溪谷與林蔭間，阿里山國家風景區管理處修繕既有古道並串接茶園小徑為動線，串聯在地古厝、茶席氛圍、河谷溪流生態及特色店家，提供休憩與品茗的空間，款待跋山涉水後的旅人，用五感體驗品味太興。步道總長度690公尺，起迄點高程落差130公尺，全程由仿木步道、鋼構木棧道構成，途中設有觀景木平台、休憩廣場、茶席空間等，沿途可見多種當地原生植栽。步道整體建設以友善環境設施、提昇遊憩品質、促進在地產業獲利的三個面向作為設計理念，期待為太興地區的觀光產業與環境注入多元創新的發展，活化產業創造效益。



